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Louhisaaren linna 

Viva Jalonen oli meitä vastassa linnassa. Tutustuimme linnan eri tiloihin ja pohdimme eri vaihtoehtoja 
nykyistä toimivamme museon aikaansaamiseksi. 

Linna 

Alahalli (huone 5) 
- arkkitehtooniltaan hyvin arka tila, nykyiset kulunohjaimet (mustat rautapylväät, köydet) ovat liian 
massiiviset. Samoin kulkusuuntaa esittävät nuolet olivat hyvin kuluneita. 
Ovesta avautuvaa näkymää ei tulisi peittää. 
Ovesta tultaessa oikealla oli mustaksi maalattu, puinen siirrettävä naulakko (hyvä malli, toinen 
samanlainen naulakko sosiaalitilassa).- Nykyinen paikka vaan ei ole hyvä. 
Tila ei sovellu opastuksen alkupisteeksi (läpikulkutila ! rauhaton ) 

Nykyinen lipunmyyntitila(huone 1) 
-naulakot eivät ole Vivan mielestä välttämättömät (kiinteät)- niiden purkaminen?? 
-huoneessa ei ole sähköpistokkeita (vain puhelinpistoke seinässä) 
-nykyinen myyntitiski on valvonnan (eteinen) sekä valaistuksen suhteen hyvällä paikalla 

II ja 111 kerroksen välisessä po~ikossa on vaarallinen aukko, johon tulisi rakentaa kaide 
(erityisesti lapsien suojaksi) 

Kävimme myös kellarissa, jossa ilma tuntui hyvältä- kesäisin alapohjan tuuletus luukkujen kautta. 
Kellarissa asustaa lepakko. 
Uusittujen sähkötöiden tarkastuksen yhteydessä Vivalle oli huomautettu kellarin katossa kulkevien 
sähköjohtojen vaarallisuudesta. Korjattava!! esim. 1 kerroksen ent. naistentuvassa (huone 6) eivät 
kaikki sähköpistokkeet toimi. 

Pukkilan kartanomuseo 

Tutustuimme ensin päärakennukseen. Eteisen nykyinen kalustus: museoesineet (käytössä!- poistettava 
jatkossa)kaappi, arkku (suojatossut) sekä kaksi penkkiä, naulakko (i~onainen), kirjoituspöytä ja -tuoli. 
Ko~ti ja kirjatelineet seinämallia. Keittiössä ilmaisjakeluesitteet ja vieraskirja (lähiseudun 
matkailukohteet) museopöydällä. Eteinen pieni- ovi ruokasaliin tulisi pitää avoinna valvonnan takia. 

Kunta on esittänyt toivomuksen pienen myyntipisteen kunnostamiseksi museoon. Katselimme eri 
vaihtoehtoja: aitan kuisti (4-5 pöytää) (toisessa aitassa on kaakeliuuneja ja toisessa 
puutarhanhoitovälineitä)- sähkö?, jos esim. huoltopiste sivurakennukseen-onko liian kaukana. Reino 
ehdotti sivurakennuksen eteisen kunnostamista- tila on kapea ja rikkanainen (viisi ovea avautuu ko 
tilaan). Sen sijaan toinen peräkamareista sopisi ehkä tarkoitukseen- keittiön vieressä. Huoneet ovat 
kuitenkin niin huonossa kunnossa, että kannattaako tehdä "pientä pintaremonttia" kesää va~en . 

Yhtenä vaihtoehtona on esitetty navetan edustaa- aurinkoisella ilman lämmin ja mukava paikka -
sähköt navetassa, mutta taivasalla. 

Tänä kesänä on kuitenkin ohjelmassa sivurakennuksen ulkopuolinen korjaus ja maalaus sekä kuist in 
kunnostaminen. Töiden aikataulu ei ole vielä selvillä- piiri on luvannut lähettäa rakennuksen 
kuntoka~oituksen lähiaikoina. Täten en katso aiheelliseksi sisätilojen kunnostamista tänä vuonna. 
Suunnitelmat voidaan tehdä ensi vuodeksi, mutta se vaatii ensin ku itenkin rakennuksen 
kokonaiskäyttösuunnitelman laatimisen. 


